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Sensitivitet: Intern

Hovedløpet 2021

Hva var vi fornøyd med, hva ville vi 
endret?

o Konkurransene
o O-landsleiren
o Bespisning
o Overnatting
o Info/sponsor
o Medisinsk/smittevern

Underveis:
o Overnatting 2 skoler –

utfordringer? 
o Litt om aktiviteter

Foto: Terje W. Pettersen



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021
HL/OLL 

oppsummert:
• Unge trenere ankom 2. august og ble forlagt på Leira – tidligere 

asylmottak .

• Samme dag ankom også de første 50 deltakere og ledere Frol 
Barneskole.

• De resterende 325 deltakere og ledere ankom 3. august, og 
deltagerne/lederne ble forlagt som følger: 

• Levanger Ungdomsskole (LUSK): 183 personer 

• Frol Barneskole (Frol): 192 personer

• Det ble servert til sammen 14 måltider parallelt på de to skolene, i 
tillegg til flere lunsjer ute i det fri.

• Hovedkomitéen har bestått av 12 personer

• I overkant av 170 personer har hatt funksjonærroller i løpet av 
arrangementet

• Det ble ikke påvist koronasmitte på noen involverte hverken underveis 
eller i uken etter avsluttet arrangement. Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 Konkurransene

Hva fungerte bra

• Erfarne hovedansvarlige som tok stort ansvar og hadde god 
kontroll på sine folk og oppgaver

• Samspill mellom de ulike gruppene for å få rigget og tilpasset 
arenaene.

• Kartene var tilgjengelig for løypeleggere i god tid, så man kunne 
ha løype(forslag) klar tidlig. 

• Avgjørende å kunne gjøre endringer på kartet relativt tett opp 
mot arrangementet på sprint, siden det alltid er fare for at noe 
skjer i urbane områder.

• Print på vannfast papir er godt egnet til “skogsløp”.

• Godt samarbeid med kommunen, Levangermartna’n og andre i 
sentrum.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 Konkurransene

Hva kunne vært gjort annerledes?

• Burde inkludert flere enn hovedansvarlige for hvert område i planleggingen. Fikk noen 
ekstra utfordringer da hovedansvarlig på start ble syk rett før konkurransene, og dermed 
ikke kunne møte. Kunne gått smidigere om flere hadde vært inkludert tidligere.

• Vi kunne med fordel hatt avtale om arena for sprinten klar litt tidligere og vært tidligere 
ute med avklaring rundt bruk av ulike deler av sentrum.

• Sprintkart stiller større krav til kvalitet på print, så det kunne vært testet litt forskjellige 
alternativer før en valgte en av løsningene.

• Flere folk ved innsjekk på kretsstafetten, ble lang kø, og travelt å registrere alle før start.

• Trangt oppvarmingsområde på kretsstafett.

• Bedre og mer adskilt plass for disksjekk, særlig på sprint og kretsstafett.

• Ved løypelegging kunne vi vært mer bevisst på å ha større avstand mellom poster og 
passe på å bruke helt ulike detaljer og stor forskjell på koder på de postene som ligger 
nærmest hverandre.



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

AKTIVITETSDAG: 

• Arena for Aktivitetsdagen var Staupsmarka og Staupshaugen. 
Pga Corona og smittevern ble aktivitetsdagen delvis kjørt som to 
separate arrangement. Dog med felles lunsjsted som var delt 
mellom de 2 kohortene. 

• Aktivitetsdagen besto av 10 ulike aktiviteter/poster alle 
gruppene skulle igjennom. Alle postene var bemannet av 1 
voksen og på noen av postene var det i tillegg 13 åringer fra Frol 
orientering som bidro på aktivitetene. De ansvarlige voksne på 
aktivitetene hadde kvelden før et møte med oss, der de fikk 
tydelig instruksjon over sine oppgaver, tildelt maler, 
poengskjema, tidsskjema, kart over postene, mellommåltid de 
skulle dele ut til gruppene halvveis på aktivitetsdagen, utstyr de 
trengte ol.

• Etter lunsj gjennomførte alle et Moro-løp tilbake til LUSK. Dette 
var også satt i tidsskjema som alt annet denne dagen.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Foto: Terje W. Pettersen



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

DISCO:

• Ble arrangert på LUSK, oppdelt i de to 200-kohorter 
med gjerder mellom, med scenen i midten. 

• Bald Bros var det store trekkplasteret, som ble meget 
godt mottatt. 

• I tillegg hadde vi en DJ, som tok imot musikkønsker. 
Dette ble veldig populært og ungdommen danset 
masse/hoppet i store “klynger” og koste seg. 

• Veldig heldig med været også på denne kvelden. 

• I forkant hadde vi gjort HL sangen som Bald Bros 
hadde laget til oss i Frol som var godt kjent i sosiale 
medier.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

TRENINGSDAG: 

• Treningsdagen var i Børsåsen. Kohortene fra de ulike 
skolen ankom til ulike tider oppsatt i et tidskjema. 
Dette pga. smittevern i hovedsak og at man skulle 
fordele seg i løypene på treningsdagen og klare å gi 
alle en god informasjon om treningen i forkant.

• Treningsdagen besto av momenttrening med flere 
ulike løyper å velger imellom.

• Felles Lunsj på toppen av Børsåsen, oppdelt i kohorter, 
før quizløype puljevis etter tidsskjema tilbake til REMA 
1000 ved LUSK.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Hva fungerte bra

AKTIVITETSDAG: 

• Aktivitetsdagen fløt kjempebra. Mye av dette 
skyldes et tydelig tidsskjema som alle måtte 
forholde seg til. 

• Det ble lite kø, og alle fikk gjennomføre alle 
oppgavene som var tenkt.

• Det var gjennomført flere fysiske gjennomganger 
på de ulike arenaene for tester av de ulike 
aktivitetene, gangtid mm. 

• Hadde i tillegg en egen test dag med 13 åringene i 
klubben for å se om tidsskjema ville holde mål og 
at aktiviteten ville fenge- dette var verdifullt.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Hva fungerte bra

DISCO: 

• Lurt å ha egen sang og at den ble gjort kjent via 
sosiale medier i forkant, slik at alle kunne den/kjente 
til den.

TRENINGSDAGEN: 

• Fungerte veldig bra og det var mye skryt av løypene 
og ikke minst den fine lunsjplassen. Ungdommene 
fikk god instruksjon før de valgte løyper.

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Hva fungerte bra

TRYLLESHOW: 

• Tryllekunstneren inkluderte ungdommene og 
brukte de i sitt show, gjorde at de ble veldig fenget 
og kom nærmere og nærmere scenen – gikk over all 
forventning!

UNGE TRENERNE: 

• Det viste seg i etterkant at det ble sett på som svært 
positivt at de unge trenerne møtte sine 
treningsgrupper så tidlig i programmet som de 
gjorde i år. Dette var noe de ønsket å fortsette med 
videre når andre skal arrangere HL-OLL!

Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Hva kunne vært gjort annerledes?

AKTIVITETSDAG: 

• Moro-løpet ble som tradisjon tro, forkludret av noen utøvere, som kastet/ flyttet på poster, som igjen 
ødela for de som kom etterpå. 

• Dette gjorde at resultatlisten ikke ble kjent gyldig, og vi foretok heller uttrekkspremier i hver klasse.

• Kommende arrangører bør vurdere postvakter på lignende løp.

DISCO

• I forbindelse med discoen begynte ungdommer fra begge skoler å blande seg på en fotballbane på LUSK.

• Vi ble klar over dette og fikk etter hvert skilt de og plassert tilbake i sine respektive kohorter. 

• Burde vært enda bedre tenkt igjennom hvordan og hvor man deler opp i kohorter.

• De voksne som er satt som vakter må tørre å gripe inn/si ifra til ungdommene.
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Program HL/OLL 2021 O-landsleiren

Hva kunne vært gjort annerledes?

TRENINGSDAG: 

• For noen av deltakerne ble det litt lang quizløype 
tilbake til skolen

• Skyldes delvis at vi var veldig heldig med været, 
slik at de ble litt ekstra slitne/tørste solen.

• Quizløypen va ca. 5 km i hovedsak på flat vei/sti. 
Humør og energi kom seg etter en tur på REMA 
1000 der det ble solgt store mengder is og brus 
denne dagen. Kunne hatt drikke/is underveis?

• Enkelte opplevde momentløypene som krevende 
– viktig å differensiere så man har noe også for 
de svakeste. Foto: Terje W. Pettersen
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Program HL/OLL 2021 Bespisning

• To skoler – to kjøkken 

-> behov for mye folk!

• 212 vakter totalt

• 62 personer involvert

Bespisning MK F M K F M K F M K F G MK F

Egen turnus Laila Munkeby B B B X B B X X X X X X X X

Astrid Kvam 91395626 astrikv@online.no B B B X B B X B B X X X X X

Janne E. Granamo B B B X B B X B B B X B B B

Ann-Kristin Alstad B B B B B B X B B B X B B B

Veronica Leite B X X X X X X B B B X X X X

Marita Jacobsen 41280426 marita-90@hotmail.no B B X X B X X B X X B X X B

Grete Salater B X B X X B X X B X X X B X

Heidi Green Matberg X X X X X X X X X X X X X X

Lene Jacobsen 95871267 B X B B X B B X B X X X X X

Eirin S. Hafstad 98633687 eirin_sh@hotmail.com X X X X X X X X X X B X B B

Inger Marie M. Fenne B X B B X X X X X X X X X X

Hege H. Lomsdal B X B B X X X X B X X X X B

Ingeborg Alstad X X X X X B B X B X X X X X

Ketil Alstad X X X X X B B X B X X X X X

Malin B. Brenne B X X X X X B X X X X X B B

Margrethe Skjerve X X X X X X X X B B B X B X

Else Sirum B X X X X B B X X X B X B X

Ingeborg Skavhaug B X X X X B X X X X B X B X

Trygve Skavhaug X B B X X X B B B X B X B X

Helga Skavhaug X X X X X X X X X X B X B X

Odd Anders Alstad X B B X X X X X B B X B B B

Randi Jenssen X B B B B B B B X X X X X X

Gunnar Vatn X X X B X X B B X X X X X X

Olav Krogstad B X X X B B X X B X X X B X

Anne Sofie Krogstad B X X X B B X X B X X X B X

Lene Ness Jensen B X X X X X X X B B X X B B

Kjell Inge Munkeby X X X X X X X X X X X B X X

Per Bjørn Munkeby X X X X X X X X X X X B X X

Silje Dypdahl X B B B B X X X X X X X X X

Randi Wold Stavrum X X X X X X X X X B X X B X

Berit Ressem X X X X X B B X X X B X B X

Lorents H Munkeby B X B B X B B B B X X X X X

Åse Iversen B X B X X B X X X X X X X X

Gøril R.Sund X X X X X B B X X X B X B X

Siri Pedersen X X B B X B B X X X X X X X

Siri Pedersens datter X X B B X B B X X X X X X X

Hans Moltzau 91130544 hansmoltzau@gmail.com X X X X X X X B X X B X X B

Paul Sirum X X X X X X X X B B X X X X

Ådne Stendahl X X B X X X X X X X X X X X

Anne Kvam B X X X X X X X X X X X B X

Ivar Reinås B X X X X X X X X X X X B X

Tine Skov Kvam X X X B X X B X X B X X B X

Aud Lyngsaunet X X X X X X X  X B X X B X

Ole Petter Stavrum  X X B X X X X X X X X X X X

Odd Erling Jacobsen X X X X B X X X X X X X X X

Eva Hernes X X X X B X X X X X X X X X

Siri Eggen Hov X X B B X X X X X X X X X X

Anne Rysgård X X X X B X X X X X X X X X

Yngve Skogstad B X B B X X X B B B B X X B

Jo Forseth Indgaard B B B X B B X X X X X X X X

Astrid Indgaard Rotmo X X X X X X X X B B X X X B

Olav Martin Indgaard X X X X X X X X X X B X X B

Jan Jacobsen X X X X X X X X B X X B X X

Hermann Leithe X X X X X X X X X X X X B X

Maren Grande X X X X X X X X X B X B B X

Magnhild Forseth X X X X X X X X X X X X X X

Johan Otto Munkeby X X X X X B X B B X X X X X

Jonas Ressem X B B X X X X B B X X X X X

June Munkeby X X X X X X X X X X B X B B

Ole A. Hustad X B B X B B X X X X X X X X

Aud Moe X B X X B X X X X X X X X X

Sigrid Nordvoll B
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Program HL/OLL 2021 Bespisning

Hva fungerte bra

• Det var passe med fire stykk i komiteen for planlegging. En hadde ansvar for matbestilling, en for middagene, en 
for bemanning etc.

• Vi opplevde at bemanningsplanen fungerte bra. Alle stilte opp, (nesten ingen frafall), og gjorde en formidabel 
jobb. 

• Vi hengte opp lister med info om hva hver enkelt skulle gjøre på kjøkkenet. Dette var veldig greit og vi fikk 
tilbakemelding fra funksjonærer om at det var veldig godt planlagt og organisert. Det var bare å møte opp og 
gjennomføre.   

• Det fungerte veldig bra med faste merkede bord, noe vi opplevde at utøverne respekterte. At ikke alle spiste 
samtidig fungerte også veldig bra. De overholdt tidspunktene for bespisning bra bortsett fra den første kvelden. 
Ved en slik oppdeling slipper vi masse trykk på servering i starten. 

• Maten ble laget på et kjøkken et stykke unna skolene, derfor måtte maten fraktes. Var litt jobb i forhold til 
planlegging av dette, men selve frakten av mat fungerte bra. Vi hadde lånt både mat-containere og isoporkasser 
for å frakte mat i.  

• Når vi satte opp meny prøvde vi å tenke litt på hva de fleste ungdommer liker, og vi satt igjen med et inntrykk av 
at middagene falt i smak. Det ble mer enn nok mat alle dager bortsett fra første middag.

• Frukt og grønt gikk det masse av, og jeg synes vi hadde et godt tilbud til utøverne. De fikk grønnsaker til alle 
middagene, og det gikk rikelig med salat. Frukt satte vi frem på skolene slik at det var tilgjengelig hele tiden. 
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Program HL/OLL 2021 Bespisning

Hva kunne vært gjort annerledes?

• På noen av møtene for bespisning hadde vi med oss noen som tidligere hadde deltatt på slike arrangement, noe som var veldig 
nyttig. Anbefaler at noen som har deltatt tidligere deltar i komiteen ved neste arrangement.

• Avtaler bør man få til tidlig, og ordne de skriftlig, men vanskelig når man ikke vet hvor mange påmeldte det er.

• Vi bestilte alt av frukt og grønt på Rema 1000. Alt ble bestilt til mandag, noe vi hadde gjort annerledes om vi skulle bestilt på 
nytt. Vi ville lagt inn to bestillinger, spesielt med tanke på bananene da de blir brune etter hvert. Vi kunne også da sett an 
mengde. 

• Den første dagen da vi serverte sen middag på ankomstdag, var utøverne sultne etter en lang reisedag i tillegg til fortrening. De 
hadde kanskje ikke spist ett skikkelig måltid tidligere på dagen heller, derfor burde vi ha beregnet mer mat til dette måltidet.

• Det ble bestilt for mye brød, derfor ble det bare laget havregrynsgrøt på en frokost slik at vi skulle få unna mest mulig brød. 
Burde nok tilbudt havregrynsgrøt flere morgener. Egg var det ingen vits i å koke – gikk veldig lite.

• Vi hadde lunsjservering på arboreet og Staup. Der var det ikke bilvei helt frem, noe som er en fordel når man skal frakte så mye 
mat og drikke. 

• Vi kunne kortet ned tiden på kveldsmaten. Vi opplevde også at enkelte kvelder var det veldig få på kveldsmat og det ble spist
mye mindre enn vi hadde beregnet. Kanskje ikke rart da de kom med Rema-posene fulle av godterier og snacks enkelte kvelder. 
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Program HL/OLL 2021 Bespisning

Hva kunne vært gjort annerledes? -forts

• Alle med allergier skulle melde fra på Eventor ved påmelding. Vi hadde 4 stk i det vi gikk inn i uka. Etter 
første dag hadde vi plutselig 15 stk som hadde spesielle dietter – dette var litt frustrerende! 

• Vi klarte å ordne et alternativ til alle, med litt ekstra innsats. Cateringfirmaet og BigBite var veldig snill som 
tok dette på strak arm få dager før levering.

• Vet ikke om det skyldes feil på Eventor eller at de ikke hadde lagt inn allergier. Forslag til kommende 
arrangører – sikre info om allergier ved f.eks mail til den som har matansvar i tillegg til påmelding på 
Eventor? 
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Program HL/OLL 2021 Overnatting

Levanger 
Ungdomsskole

Frol Barneskole
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Program HL/OLL 2021
Levanger 

Ungdomsskole
Buskerud O-krets

Hordaland O-krets

Møre og Romsdal O-krets

Nordland O-krets

Nord-Trøndelag O-krets

Rogaland O-krets

Sogn og Fjordane O-krets

Sør-Trøndelag O-krets

Troms O-krets

Vestfold og Telemark O-krets

Dusj
Trønder-
hallen
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Program HL/OLL 2021
Frol 

Barneskole
Akershus og Oslo O-krets

Agder O-krets

Innlandet O-krets

Østfold O-krets

Unge 
Trenere

Trønder-
hallen

Lagleder-
møterHLOLL
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Program HL/OLL 2021 Overnatting

Kort oppsummering

• Grunnet smittevernhensyn ble årets deltagere delt i to hovedpuljer fordelt på to ulike skoler, Frol 
barneskole og Levanger ungdomsskole. Løperne og lederne ble innkvartert på klasserom etter at alle ble 
inndelt i fargekohorter og fulgte disse gjennom hele arrangementet.  

• Ungdomstrenerne ble innkvartert på et tredje overnattingssted, brakkerigg, i umiddelbar nærhet til Frol 
barneskole. Brakkeriggen var regulert for overnatting slik at det ikke var behov for bemanning her som 
f.eks nattevakt.  Leder for ungdomstrenerne hadde selv ansvar her.

• All bespisning for ungdomstrenerne foregikk på Frol barneskole.

• Vi hadde 2 stk i bemanning til enhver tid gjennom hele døgnet på begge skoler.

• Det ble satt opp to informasjonssentre. Ett ved Frol barneskole og ett ved Levanger ungdomsskole. 
Bemannet hver dag under arrangementet fra kl. 07.30-10.00 og fra 17.00-20.00. Viktig funksjon da det var 
mange spørsmål underveis i arrangementet.
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Program HL/OLL 2021 Overnatting

Hva fungerte bra

• Tidlig og god dialog med kommunen og ansvarlige på skolene for å utarbeide klare retningslinjer på hvilke rom vi kunne 
disponere og ikke.

• Opprettet tidlig ei arbeidsgruppe - team innkvartering - som hadde jevnlige møter for å jobbe godt frem mot arrangement. 
Tydelig delegering innad i gruppa.

• Gode funksjonærlister som lå digitalt tilgjengelig gjennom hele arrangementet - hadde behov for mange funksjonærer når vi 
hadde flere overnattingssteder og informasjonskontor. Satte opp ansvarlige på hvert skift. Nyttig for informasjonskontor å kunne
gå digitalt inn og se hvem som skal på vakt og alle er oppdatert til enhver tid.

• Befaring gjort på alle 3 overnattingssteder med tydelige kontrakter og avtaler for nøkler

• Tydelig ordensregler - ledere på alle rom hadde ansvar for søppeltømming og generell rydding ila uka

• Utøver og ledere ryddet og tømte rom for søppel før avreise

• Avtale med kommunen om daglig renhold på begge skoler i ukedagene, renhold på helg ble gjort av vaktene/dugnad.

• Ble satt frem vasketralle samt ekstra dopapir/tørkepapir for lett renhold og oppfylling av vakter ved behov.

• Nyttig å ha kun en inngang på begge skolene - oversikt.

• Gode tilbakemeldinger på tilgang til stort oppholdsrom for voksne/kretsledere hvor de kunne trekke seg litt tilbake, ta en 
kaffekopp og ha interne møter.
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Program HL/OLL 2021 Overnatting

Hva kunne vært gjort annerledes?

• Tilbakemelding på lange nattskift - vi hadde fra kl 24.00 - 07.00

• Utfordrende med lys på klasserom hvor det var bevegelsessensorer. Skulle ha vært mer forberedt på dette 
slik at vi kunne koblet dem ut før.

• Bedre briefing på hvilket ansvar kretslederne har for egne ungdommer. Vi opplevde at ca 20 ungdommer 
ikke kom til avtalt innetid siste kveld (det var martnan i byen) hvor kretslederne ikke tok ansvaret med å 
hente inn ungdommene. Skolevakten måtte da ut og hente ungdommer etter midtnatt.

• Bedre briefing på funksjonærer på informasjonskontor - hvem som f.eks hadde ansvar for hva og når og 
hvordan de finner det ut – disse må kunne svare på det meste ☺
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Program HL/OLL 2021 Info/sponsor

Hva fungerte bra

• Fordeling av SoMe-ansvar – blir heftig når 
arrangementet står på.

• Informasjonsdeling på nett før og under arrangementet. 
Eventor var fasit. 

• Bilder – her fikk vi lagt ut og delt veldig mye.

• Synliggjøring av sponsorene på arena. Vi fikk laget 3 
flotte arenaer. 
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Program HL/OLL 2021 Info/sponsor

Hva kunne vært gjort annerledes?

• Mer innhold og informasjon ut tidligere ville vært ideelt 
– det går ikke an å informere for mye.

• Tidligere tidsfrister for sammenstilling av 
invitasjon/PM/Program.

• Mer personlig fremmøte i sponsorforhandlinger. Stor 
fordel å ha noen som kjenner lokale næringsmiljøet og 
aktuelle sponsorer. (noe trøblete pga korona)

• Arrangere prøving av arrangørbekledning og bestille 
opp et korrekt antall i riktig størrelser. 
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Program HL/OLL 2021 Transport

Hva fungerte bra

• All transport gikk bra og til rett tid. 

• God kommunikasjon med busselskapet Brustad før 
og underveis i arrangementet. 

• Alle løpere og ledere møtte opp presis og fulgte 
våre retningslinjer for registrering og 
smitteverntiltak.
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Program HL/OLL 2021 Transport

Hva kunne vært gjort annerledes?

• Transportbehov for ledere som ble med til start på HL lang hadde vi ikke planlagt. Dette måtte vi løse på 
sparket vha privatbiler da de naturlig nok ville til samlingsplass etter hvert. Burde hatt en plan på dette i 
forkant.

• Uoversiktlig med bestilling av busstransport fra/til Værnes og/eller til fortrening når både Eventor og e-
post ble brukt. 

• Navnelister var også mangelfulle, mange oppga bare antall. Navnelister ble etterspurt på lagledermøte, 
men bare enkelte leverte liste. 

• Ser også at vi hadde spart oss litt arbeid hvis vi hadde bedt om navn på fakturamottaker. 

• I ettertid ser vi at det beste ville vært hatt alt vedrørende transport på e-post, i stedet for Eventor. 



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021 Medisinsk/
smittevern

Kort oppsummering

• Det ble kjøpt inn 2000 munnbind 

• Det ble kjøpt inn 60 stk 500 mL flasker med Antibac, 
pluss 40 L refill

• Vi opprettet et smitterom på hvert overnattingssted. 

• En utøver ble isolert grunnet matforgiftning (før 
ankomst)

• Det ble kjøpt inn 20 isposer og elastiske bandasjer og 
plaster i ulike størrelser til løpene

• To utøvere ble isolert og testet for mistanke om covid-
19, men begge var negative.

• I tillegg hadde overnattingsstedene små vesker med 
enkelt førstehjelpsutstyr

• Medisinsk ansvarlig var tilgjengelig på telefon under 
hele arrangementet. 

• To-tre personer sanitetspersonell på løpene
Foto: Terje W. Pettersen



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021 Medisinsk/
smittevern

Hva fungerte bra

• Hele organisasjonen jobbet svært godt med å tilpasse alle aktiviteter, 
transport, overnatting og bespisning til de gjeldene smittevernreglene. 

• Rett før arrangementet ble avstandskravet fjernet for ungdommene, som tillot 
et tilnærmet normalt arrangement for ungdommene, men vi opprettholdt to 
adskilte kohorter (<200 personer) under hele arrangementet. 

Hva kunne vært gjort annerledes?

• Munnbindene var dyre (5 kr per stykk), som skyldtes høy kvalitet på disse, som 
kanskje ikke var nødvendig.

• Utfordring å skille 200-kohortene på arenaer, trylling og disco – burde vært 
enda strengere her.

Læringspunkt:

• Smittevern er meget krevende å gjennomføre i praksis på et arrangement som 
vårt – man er helt avhengig av ikke å få smitte inn i arrangementet – informer 
og still krav til deltakerne i forkant!

Foto: Terje W. Pettersen



Sensitivitet: Intern

Program HL/OLL 2021 Råd fra leder

1. Sørg for å få med flinke og motiverte folk i 
nøkkelposisjoner – både i og utenfor 
hovedkomitéen.

2. Start planleggingen tidlig, sørg for jevn progresjon 
så hovedkomité og nøkkelpersoner kan ta litt ferie 
før HL/OLL.



Sensitivitet: Intern

Hovedløpet 
2021

Takk for oppmerksomheten


